

# Slack beslutninger fra 4. juli 2020 til 28. februar 2021

**04.07.2020**

## **Debat**

Der lægges op til fysisk bestyrelsesmøde sammen med sekretariatet i efteråret. For bedre at kunne finde frem til en måde at involvere og medinddrage frivillige i foreningen.

**28.07.2020**

## **Debat**

Der snakkes om kommunikationen mellem HB og Sekretariat bør være mere synlig. Sådan at alle HB medlemmer har en chance for at følge med i hvad der rører sig, fx når der bliver ansat nye medarbejdere. Det er ikke optimalt at læse om de tiltag på LinkedIn før man har været informeret om det på Slack.

**03.08.2020**

## **Debat**

Det arbejdes på frivilligportalen i sekretariatet - <https://frivillig.codingpirates.dk/>. Den skal rumme alt, hvad der kunne være af dokumenter og information, som afdelingerne og foreningerne har behov for at finde. Det skal gerne være noget frivillige kan tage i brug og se sig selv i, derfor vil det være oplagt at tage dem med på råd, der er rakt ud fra sekretariatets side om muligheden for sparringspartnere. Men det har kun været noget der blev muligt og vist under BOOST møderne, det bør der rettes op på. Sådan at alle frivillige har mulighed for at bidrage med inputs.

**07.08.2020**

## **Vedtaget**

Dokument til offentliggørelse: Slack beslutninger fra januar til februar 2020 er godkendt.

Dokument til offentliggørelse: Slack beslutninger fra 15 maj til 6 august 2020 godkendt med flertal.

**10.08.2020**

## **Debat**

Som det er nu ligger Coding Pirates logo ikke tilgængeligt på sitet under designmanualen. Dette giver begrænsninger for afdelingerne, der ikke kan være kreative med online materialer, tryk osv.. Som det er nu ikke et copyright på vores logoer, det skal der snakkes om på længere sigt. For nu kommer logoet til at ligge tilgængeligt offentligt på sitet under designmanualen.

**14.08.2020**

## **Debat**

Der er kommet Piratnyt ud med en opfordring fra HB om at kontakte Louise, skulle man som afdeling have lyst til at være med til at arrangere forældrecaféer. Dertil en mindre kommentar omkring en kommende beslutning, da der snart skal tages stilling til om der skal søges midler ved Teknologipagten til Piger i STEM. Der skaber lidt rører i #piratchat omkring synlighed og transparens i foreningen fra HB og ønske om ikke at starte flere projekter op før det har været lagt frem for foreningen - før ansøgninger sendes afsted.

HB har det oppe og vende mht til at have Piratnyt på som punkt til møderne, så alle

medlemmer ved, hvad der kommer ud på forhånd. Derudover at der også kunne være mere synlighed og åbenhed fra HB og sekretariatet omkring opslag med processer. Der er dog nogle udfordringer omkring det i og med at HB kan blive båndlagt tavshed ift igangværende mulige samarbejder, der gør det umuligt at løfte sløret før aftalen er i hus.

### **Vedtaget**

Der er lagt en afstemning ud omkring fysisk bestyrelses møde i Odense den 23/8 fra kl 11. 4 kan ikke deltage fysisk, med er med online i stedet.

**15.08.2020**

### **Debat**

HB har fået fremvist kontrakten fra Facebook, som ikke sætter nogle krav til foreningen. Hvor pengene skal sættes af til, ville blive på Piratskibet.

Der tages op til debat omkring retningen af foreningen og strategien der blev sat for nogle år siden. Der er stadig en del punkter der ikke er klaret endnu. Samtidig sider vi midt i en pandemi tid, hvor foreningen er slået tilbage nogle skridt, i form af manglende mulighed for at holde klubaftener.

**20.08.2020**

### **Debat**

Der skal tages nogle beslutninger vedr. Facebook kontrakten den 23 august. Der kan ikke meldes noget ud til foreningen førend den er underskrevet, det er krævet fra Facebook. Men da vil HB i så fald kunne stå med en udfordring omkring utilfredshed hos frivillige, der ikke har haft mulighed, for at blive taget med på råd omkring et samarbejde med så stor en koncern og tilmed Facebook. Takkes der ikke ja til pengene, vil det være meget svært at holde Piratskibet flydende den næste tid.

Derfor tages det op til debat, hvad vores vedtægter siger om større principielle beslutninger. Der skal derfor findes frem til hvad større principielle beslutninger er i foreningen og hvad det vil sige at være en værdiskabende bestyrelse.

**26.08.2020**

### **Debat**

Der er lagt et opslag i #hb-debat omkring mere synlighed. Det tages op til debat omkring kommunikation og synlighed i HB, hvordan man kan være mere åben, transparent og synlig, fx ved at dele referaterne hver gang de er offentliggjorte. Fx tage et emne op fra mødet, man tænker kunne have relevans for de frivillige at høre nærmere om.

**27.08.2020**

### **Vedtaget**

Der er foreslået et nyt punkt på dagsordenen i referaterne, der bliver forsøgt at få skabt noget mere opmærksomhed og synlighed i, hvad der sker på foreningens platforme med i referatet under punktet - Nyt fra medlemmerne.

**01.09.2020**

### **Debat**

Der er manglende udbredelse/information og opslag omkring Cybersikkerhedsprojektet. Der er ingen tilhørerne kanal til det og der er ikke lavet nok medinddragelse og involvering med

frivillige. Det tages op på kommende bestyrelsesmøde den 3. september 2020.

**15.09.2020**

**Debat**

Det tages op til debat, hvorvidt man i hovedbestyrelsen skal melde ud at der skal lukkes ned for aktiviteter rundt omkring i alle afdelingerne, ud fra sidst kommende pressemeddelelse.

Der er anbefalet fra sekretariatet at kigge på at oprette online løsninger.

Der kan som det er nu ikke afholdes store arrangementer

**23.09.2020**

**Debat**

Der snakkes om at der mangler noget på Cybersikkerhedsprojektet, der kobler det sammen med Coding Pirates ud over vores logo på siden.

**24.09.2020**

**Debat**

Branding og fundraising strategi dokument fra Sekretariatet er blevet forelagt HB. Der er ikke meget fokus på branding i dokumentet, der til gengæld handler om fundraising generelt.

**07.10.2020**

**Vedtaget**

Der er nedsat en styregruppe for Cybersikkerhedprojektet.

**21.11.2020**

**Debat**

Cash-flow budgettet er fremlagt og der debatteres om hvordan det kan påvirkes positivt på indtægt siden.

**12.12.2020**

**Debat**

Debat omkring lanceringen af Cybersikkerhedsprojektet og en utydelig tilkobling til Coding Pirates ud over logoet på siden. Det var nødvendigt at lancere projektet da der var en deadline på fra Center for Cybersikkerhed om at få det i luften. Dog skiller siden sig meget ud fra det nuværende Coding Pirates site.

**20.01.2021**

**Debat**

Der er taget op til debat, vedr. at man som frivillig skal betale kontingent til en lokalforening, for at være stemmeberettiget på generalforsamlingen. Grundlæggende skyldes det to ting.

1. Vi kan ikke finde ud af, hvem der er stemmeberettigede, hvis vi ikke laver denne skelnen.
2. Det er helt almindelig procedure i en forening, at man melder sig ind som frivillig og det er den eneste måde, at vi kan få godkendt vores medlemstal. Det skal være personligt indbetalte medlemskaber.

**24.01.2021**

**Debat**

Der er lagt et opslag i #afdelingskaptajnerne vedr foreningens retning. Skal Coding Pirates fx primært tilbyde workshops med open source programmer, hvad vil det betyde for frivillige,

hvis man satte fokus på det. Kunne det føre os længere frem som forening eller ville betyde krav/forventning til frivillige, som ikke ville kunne indføre det.

Det ledte til en snak omkring, hvor vi står henne nu som forening under en pandemi og hvad vi kan forvente og må have fokus på fremadrettet for at løfte foreningen igen. Og vores vision, mission og udmøntning 2019-2021, der nok skal/kunne ændres, da vi har en ny og anderledes fremtid i vente, med en del begrænsninger forårsaget af Corona.

### **28.01.2021**

#### **Debat**

Omkring medlemssystemet og udtrækninger, der har forårsaget nogle udfordringer, dog rettet op på. Men det leder os til udfordringen omkring medlemssystemet og manglende dokumentation på anvendelse af systemet.

- Der bliver senere lavet videomaterialer omkring benyttelse af systemet.

### **06.02.2021**

#### **Vedtaget**

Formandsberetningen vedtages.

### **21.02.21**

#### **Debat**

Der snakkes om mulighederne ved en national online afdeling. Men det vil i så fald kræves at den er frivillig båret og oprettet derefter, for at det vil blive aktuelt